
 

 

R E F E R A T 

Af Hillerød Seniorråds møde den 20. november 2024 

På Hillerød Rådhus 

 

Afbud fra: Mariane, Niels-Peter og Niels Ebbe 

Ad punkt 1: Ordstyrer 

Jan påtog sig opgaven 

Ad punkt 2: Referent 

Jan 

Ad punkt 3: Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

Ad punkt 4: Godkendelse af referat fra 17. oktober 2024 

Der var ingen bemærkninger til referatet 

Ad punkt 5: Orientering fra formanden 

Vi gennemgik opgavelisten, der var nogle få rettelser – den nye tilrettede udgave vil blive 
udsendt!  

Endvidere skal vi gøre alt for at vores sidste tid sammen-  inden vi stopper med udgangen 
af næste år - bliver et godt og konstruktivt arbejdsår i seniorrådet! 

Ad punkt 6: Snak og orientering med Malene Størup, ældrechef og Merete Overbeck 
fra Hillerød Kommune 

Vi havde en god dialog med Malene omkring vores samarbejde. Hun ville også gerne på et 
tidspunkt komme og fortælle lidt om sundhedsreformen, hvad betydning det vil have for 
kommunens ældre! Også vigtigt at vi kom med input til budgettet. Der var også snak omkring 
høringssagerne, hvordan vi gerne vil have dem, her var det også mulighed at invitere den 
kommunale sagsbehandler til vores møde og fortælle lidt om en speciel høringssag! 

Malene vil også gerne komme til vores møder når vi ønsker det, synes det er meget vigtigt 
at få et godt samarbejde med os!  Der var også lidt snak om fremtidens plejehjem på 
Favreholm + hjælpemiddelcentralen, at den får en god placering + også at få fat i de 
ensomme i kommunen! 

Nævnte også, at vi altid er velkommen til at holde vores møder på Rådhuset! 

Ad punkt 7:  Høringssager: 

Fastsættelser af sagsbehandlingsfrist for hjælpemidler og forbrugsgoder efter 
servicelovens § 113 B 

Vi mener, at der er for lange svarfrister og for kort behandlingstid, hvorfor her ønskes 
forbedringer. Seniorrådet imødeser respons og forbedringer på dette område. 



 

 

Samtaler om ensomhed fra 2025 

Seniorrådet mener, at der er behov for forbedrede principper for at spotte målgruppen, 
hvorfor her ønskes forslag til forbedringer. Seniorrådet imødeser respons og forbedringer 
på dette område. 

Kvalitetsstandarder og tilsynspolitik for Ældre og Sundhed 2025 

Seniorrådet har ingen tilføjelser eller kommentarer til den fremsendte høringssag. Rådet 
har ikke i indeværende år modtaget nogle henvendelser fra den berørte målgruppe. 

 

Ad punkt 8: Orientering fra de forskellige ting, som rådets medlemmer deltager i: 

Her var der ikke noget specielt. 

Eventuelt: 

Jan spurgte ind til vores kassebeholdning, her forelå der ikke noget. 

 

 

 

 

 

 


